
Vážený pane doktore, 

v letošním roce ukončím studium na lékařské fakultě Univerzity Palackého. Již několik let mne 
zajímá obor dětské lékařství, z něhož jsem složila státní rigorózní zkoušku v lednu 2022. Zaujaly 
mne hlavně genetická onemocnění u dětí a pokrok v terapii, hematoonkologická onemocnění a 
jejich léčba. Jako aktivní sportovkyni mě zajímá také pohybový aparát a jeho funkce a poranění při 
aktivním sportu. Proto bych se v budoucnu chtěla věnovat dětskému lékařství, případně i dětské 
rehabilitaci. Mými prioritami proto jsou pediatrie, tělovýchovné lékařství a lékařská genetika.

Jsem zvídavá, ráda se učím novým věcem a jako učitelka tance ve věkové kategorii 3-10 let mám
trpělivost s malými dětmi a schopnost komunikovat s jejich rodiči. Dále jsem jako aktivní člen 
taneční skupiny zvyklá na práci v týmu, vzájemnou pomoc a podporu.  

Ve Vaší nemocnici bych chtěla pracovat a dále se vzdělávat, jelikož soudím, že zde bude 
zajímavá struktura pacientů i diagnóz, jež mi dají možnost se rozvíjet.
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